
Zápisnica z VIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever, konaného dňa 20.12.2023         strana  1  

Overili: 
 

 
 
 

 
 

 

Košice-Sever 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

ZÁPISNICA 

  

 

z VIII.  zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

 mestskej časti Košice-Sever, konaného dňa 20.12.2023 

 

 

 

Prílohy:      Pozvánka na VIII. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Sever, 

Prezenčná listina zo dňa 20.12.2023, 

 Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sever, 

Informácia o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever, 

Informácia o stave projektov financovaných z externých zdrojov, 

Správa o výsledku z kontroly vykonanej podľa Plánu kontrolnej činnosti za 2. 

polrok 2023, 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024,  

Správa  o  činnosti  starostu  mestskej  časti  Košice-Sever  za  obdobie  

od 01.09.2023 do 30.11.2023,  

Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestnej rady a Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever na 1. polrok 2024, 

Návrh zmeny Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever na rok 

2023, 

Zásady informovanosti občanov prostredníctvom komunikačných prostriedkov 

mestskej časti Košice-Sever. 

 

 

Miesto zasadnutia:  zasadacia miestnosť miestneho úradu, Festivalové námestie č. 2, 

Košice 

 

Dátum a čas zasadnutia: streda, dňa 20.12.2023, od 16.00 hod. do 18.20 hod. 
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Počet zvolených poslancov: 11 

 

Počet prítomných:  11 – podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení:  nikto 

 

 

Ďalší prítomní: Ing. František Ténai – starosta mestskej časti Košice-Sever 

 Ing. Peter Luczy – prednosta Miestneho úradu mestskej časti 

Košice-Sever 

  Ing. Ľubomíra Borošová – kontrolórka mestskej časti Košice-

Sever 

    Ing. Ján Hučko – vedúci oddelenia rozvoja  

    Veronika Macáková – vedúca kancelárie starostu 

    Mgr. Dominik Karaffa - zapisovateľ 

  

Priebeh zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Starosta mestskej časti Košice-Sever František Ténai (ďalej aj ako „predsedajúci”), privítal 

všetkých prítomných na VIII. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever 

a otvoril zasadnutie.  

 

Predsedajúci skonštatoval, že v čase otvorenia zasadnutia sú v zasadacej miestnosti prítomní 

všetci 11 poslanci a miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Žiaden poslanec sa 

zo zasadnutia vopred neospravedlnil. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, voľba návrhovej a mandátovej komisie 

 

Predsedajúci určil za overovateľov zápisnice p. poslankyňu Zdenku Košovú a p. poslanca 

Vladimíra Vágásiho a za zapisovateľa určil zamestnanca Miestneho úradu mestskej časti 

Košice-Sever Mgr. Dominika Karaffu. 

 

Predsedajúci navrhol za členov návrhovej komisie p. poslanca Filipka, p. poslanca Kundráta  

a p. poslanca Puškára.  

 

Predsedajúci navrhol do mandátovej komisie p. poslanca Nováka a p. poslanca Pavlova.  

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu na členov návrhovej komisie v zložení Jozef Filipko, 

Matej Kundrát a Vladimír Puškár. 

 

Hlasovanie č. 1:  za - 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0. 

 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 
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Predsedajúci dal hlasovať o členoch mandátovej komisie v zložení Lukáš Novák a Martin 

Pavlov. 

 

Hlasovanie č. 2:  za - 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0. 

 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

Predsedajúci skonštatoval, že členovia mandátovej komisie a návrhovej komisie boli 

poslancami zvolení v navrhnutom zložení. 

 

 

3.   Schválenie programu zasadnutia 

 

Predsedajúci konštatoval, že poslanci spolu s pozvánkou obdržali program zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva a opýtal sa, či chce niekto z poslancov presunúť, vypustiť alebo 

doplniť body do programu zasadnutia. Žiadne návrhy neboli podané. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu zverejneného programu VIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever v predloženom znení: 

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej a mandátovej  komisie 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Sever 

5. Informácia o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever 

6. Informácia o stave projektov financovaných z externých zdrojov 

7. Správa o výsledku z kontroly vykonanej podľa Plánu kontrolnej činnosti za 2. polrok 

2023 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024  

9. Správa  o  činnosti  starostu  mestskej  časti  Košice-Sever  za  obdobie od 01.09.2023  

  do 30.11.2023 

10. Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva  

mestskej časti Košice-Sever na 1. polrok 2024 

11.  Interpelácie poslancov 

12.  Rôzne 

13.  Záver 

 

Hlasovanie č. 3:  za - 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0. 

 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

Predsedajúci navrhol presunúť bod č. 9 s názvom „Správa o činnosti starostu mestskej časti 

Košice-Sever za obdobie od 01.09.2023 do 30.11.2023” za bod č. 3 ako bod č. 3.1. 

 

Hlasovanie č. 4:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 
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Predsedajúci navrhol do programu zaradiť bod č. 4.1 s názvom Návrh zmeny Programového 

rozpočtu mestskej časti Košice-Sever na rok 2023. 

 

Pán poslanec Kundrát navrhol do programu zaradiť bod č. 8.1 s názvom Zásady 

informovanosti občanov prostredníctvom komunikačných prostriedkov mestskej časti Košice-

Sever. Iné návrhy na doplnenie programu zasadnutia prednesené neboli. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu na doplnenie programu zverejneného programu VIII. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva o bod č. 4.1 s názvom Návrh zmeny Programového roz-

počtu mestskej časti Košice-Sever na rok 2023. 

 

Hlasovanie č. 5:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu na doplnenie programu zverejneného programu VIII. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva o bod č. 8.1 s názvom  „Zásady informovanosti občanov 

prostredníctvom komunikačných prostriedkov mestskej časti Košice-Sever”. 

 

Hlasovanie č. 6:   za – 10,  proti – 0,  zdržal sa – 1.  

 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

3.1  Správa  o  činnosti  starostu  mestskej  časti  Košice-Sever  za  obdobie od 01.09.2023  

do 30.11.2023 

 

Predsedajúci skonštatoval, že poslanci obdržali materiál k tomuto bodu a otvoril diskusiu,  

do ktorej sa prihlásil p. poslanec Puškár, ktorý poďakoval p. starostovi za spracovanie 

obsiahleho materiálu. Opýtal sa, či je možné predkladať Komisii rozvoja a životného 

prostredia informácie o spôsobe riešenia problémov, ktoré boli prednesené na komisii, 

a ktorým sa venuje pracovne aj p. starosta, aby mali členovia komisie spätnú väzbu o spôsobe 

riešenia. Zároveň sa opýtal na odôvodnenie stretnutia s p. Slávikom, vlastníkom 

polyfunkčného objektu na Mieri, k umiesteniu lavičiek. Pán starosta vysvetlil, že stretnutie 

a dohoda s vlastníkom objektu bola za účelom predídenia možných sťažností po montáži 

lavičiek v blízkosti budovy. 

Do diskusie sa zapojil aj p. poslanec Weiss, ktorý sa p. starostu opýtal na riešenie nedostatkov 

revitalizovaného Parku obrancov mieru. Pán starosta odpovedal, že mesto Košice vystavilo 

objednávku na spracovanie dopravného projektu z dôvodu parkovania a jazdenia vozidiel  

po zeleni. Zároveň uviedol, že mesto Košice o probléme vie a v priebehu jarných mesiacov 

bude riešená aj stojaca voda v prechodových častiach parku montážou vsakovacích žľabov 

alebo zdvihnutím komunikácie, aby tam nestála voda. Keďže sa do diskusie nikto iný 

neprihlásil, p. starosta diskusiu uzavrel a odovzdal slovo návrhovej komisii. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

                  berie na vedomie  

                  Správu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Sever 

 

 Hlasovanie č. 7:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 
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Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

Pán starosta sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnil zo zasadnutia, odišiel a zasadnutie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever ďalej viedol zástupca starostu p. Filipko 

(ďalej aj ako „predsedajúci”).  

 

 

4. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sever 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásil p. poslanec Puškár a opýtal sa na prijaté 

uznesenie č. 47/2023 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

       berie na vedomie  

                  informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ mestskej časti Košice-Sever 

 

Hlasovanie č. 8:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

4.1 Návrh zmeny Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Sever na rok 2023 

 

Predsedajúci uviedol materiál a otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásil p. poslanec Kundrát, 

ktorý ozrejmil priebeh zasadnutia Komisie finančnej a opýtal sa, čo môže nastať ak 

predložený návrh uznesenia miestne zastupiteľstvo neschváli. Na túto otázku reagoval  

p. prednosta, ktorý ozrejmil dôvody spracovania materiálu. Predsedajúci tiež uviedol,  

že rovnakým spôsobom postupovali aj v iných mestských častiach v Košiciach, napríklad 

v mestskej časti Košice-Západ.  

Predsedajúci zároveň predložil samostatný návrh uznesenia, ktorým navrhol zrušiť uznesenie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever č. 47/2023 v časti podľa písm. c) a d), 

ktoré bolo schválené na zasadnutí dňa 20.09.2023. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

      ruší 

 uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Sever č. 47/2023 v časti   

 podľa písm. c) a d) prijatého na zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice- Sever  dňa 20.09.2023 

 

 Hlasovanie č. 9:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 
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Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever 

       schvaľuje  

     použitie zostatku nenávratného finančného príspevku získaného na základe Zmluvy    

      o poskytnutí nenávratného finančného príspevku z Ministerstva investícií,      

             regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky zo dňa 16.06.2023  

                  na  krytie bežných výdavkov v Programovom rozpočte mestskej časti Košice-Sever               

                  na rok 2023 (zmenu zdroja 41 Vlastné príjmy obcí na zdroj 11UA Zo štátneho      

      rozpočtu – Ukrajina na rozpočtových položkách).  

 

Hlasovanie č. 10:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

5. Informácia o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu k predloženému bodu, do ktorej sa zapojil p. poslanec Pavlov, 

ktorý predniesol závery zo zasadnutia Komisie rozvoja a životného prostredia.  

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

                   berie na vedomie  

                   informáciu o stavebných aktivitách v mestskej časti Košice-Sever 

 

Hlasovanie č. 11:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

6. Informácia o stave projektov financovaných z externých zdrojov 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásil p. poslanec Kundrát s otázkou, či mestská 

časť pracuje na získaní externých finančných zdrojov. Na otázku reagoval p. prednosta, ktorý 

uviedol, že mestská časť intenzívne hľadá človeka, ktorý sa bude venovať tejto oblasti. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

                  berie na vedomie  

                  informáciu o stave projektov financovaných z externých zdrojov 

 

Hlasovanie č. 12:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

7. Správa o výsledku z kontroly vykonanej podľa Plánu kontrolnej činnosti za 2. 

polrok 2023 

 

Predsedajúci odovzdal slovo p. kontrolórke, ktorá v krátkosti zhrnula predmet kontroly a jej 

výsledky. Následne predsedajúci otvoril diskusiu k uvedenému bodu, do ktorej sa nikto 

z prítomných neprihlásil. 
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Uznesenie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

             berie na vedomie  

  Správu o výsledku z kontroly vykonanej podľa Plánu kontrolnej činnosti  

  za 2. polrok    2023 

 

  Hlasovanie č. 13:  za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

 Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

 

Predsedajúci po otvorení bodu zasadnutia odovzdal slovo p. kontrolórke, ktorá oboznámila 

prítomných s návrhom plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok roka 2024. 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, predsedajúci diskusiu ukončil. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

I. schvaľuje  

plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024  

II. poveruje kontrolórku mestskej časti Košice-Sever  

výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

 

 Hlasovanie č. 14:  za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

Pozn. Po ukončení hlasovania v bode č. 8 vyhlásil predsedajúci 10 minútovú prestávku 

zasadnutia. 

 

 

8.1 Zásady informovanosti občanov prostredníctvom komunikačných prostriedkov 

mestskej časti Košice-Sever 

 

Predsedajúci otvoril bod zasadnutia a odovzdal slovo predkladateľovi materiálu p. poslancovi 

Kundrátovi, ktorý uviedol, že materiál bol deň pred zasadnutím zaslaný poslancom miestneho 

zastupiteľstva a členom Komisie kultúry a podpory komunít bol predložený pred zasadnutím 

komisie a v deň zasadnutia komisie bol materiál zaslaný aj miestnemu úradu. Zároveň 

v krátkosti odôvodnil potrebu jeho prijatia a predniesol návrh uznesenia v znení:  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

a. schvaľuje Zásady informovanosti občanov prostredníctvom komunikačných 

prostriedkov mestskej časti Košice-Sever, 

b. volí za členov redakčnej rady Mgr. Igora Kupca a Mgr. Martina Pavlova, DiS 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásil p. poslanec Kupec, ktorý uviedol,  

že materiál bol prerokovaný na zasadnutí Komisii kultúry a podpory komunít, ktorá ho 

odporučila schváliť. 

 

Do diskusie sa prihlásil p. poslanec Weiss, ktorý uviedol, že na noviny mestskej časti 

vynakladá mestská časť vyše 4-tisíc eur, čo považuje za dosť na to, aby noviny vypovedali 

o skutočnom fungovaní mestskej časti a tomu by mala napomôcť aj zriadená redakčná rada.  
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K predloženému materiálu sa vyjadril predsedajúci, ktorý prítomných informoval,  

že  porovnaním s obsahovo veľmi podobnými pravidlami, ktoré majú v meste Zlaté Moravce 

a ktoré následne prevzala mestská časť KVP konštatoval, že predkladateľ čerpal z ich úpravy, 

no vlastnými zásahmi uvedené pravidlá znehodnotil. Porovnal praktické spracovanie novín 

v meste Zlaté Moravce, kde sa novinám venujú platení odborníci. Na Sídlisku KVP sa 

novinám venuje zamestnanec miestneho úradu, ktorý sa stará aj o PR a marketing. Samotná 

mestská časť Košice-Sever nemá momentálne zamestnanca, ktorý by mal v pracovnej náplni 

túto činnosť a preto by bolo potrebné vytvoriť takúto pozíciu, čo by znamenalo navýšenie 

výdavkov z rozpočtu mestskej časti. Zriadenie redakčnej rady zastupiteľstvom je kvázi 

ďalším poradným orgánom zastupiteľstva, ktorý môže niečo odporučiť, ale nie záväzne prijať. 

Vytkol, že v materiáli nie je uvedená zmienka o postavení starostu, ktorý je štatutárnym 

zástupcom mestskej časti. Namiesto toho predkladateľ v materiáli uvádza, že prednosta poverí 

kompetentného zamestnanca, ktorý bude členom redakčnej rady. Čo je zásah  

do pracovnoprávnych vzťahov a rozpor so zákonom, keďže rozhodnutia o personálnych 

otázkach prijíma starosta ako štatutárny zástupca mestskej časti, nie prednosta. Zároveň 

vytkol niekoľko ďalších nedostatkov, ktoré boli v návrhu zásad upravené inak ako majú 

uvedené dve samosprávy, resp. že sa v materiáli vôbec nenachádzali a ide o podstatné 

praktické ustanovenia. Vytkol, že uvedený materiál neprešiel pripomienkovaním 

zamestnancov miestneho úradu a že podľa jeho názoru niektorými ustanoveniami zasahuje  

do kompetencie p. starostu ako štatutárneho zástupcu mestskej časti. Uviedol, že uvedené dve 

samosprávy majú na účel tvorby novín prijatého zamestnanca, ktorý sa tejto agende venuje  

a že vzhľadom na uvedený rozsah agendy poverenej osoby by bolo potrebné mať riadne 

zamestnaného zamestnanca, ktorý by uvedené činnosti vykonával a že tieto úlohy nemôže 

dnes plniť žiaden zo zamestnancov miestneho úradu popri svojich povinnostiach, lebo 

vzhľadom na ich rozsah na to nebude mať čas. V závere neodporučil poslancom schváliť teraz 

tento materiál a navrhol presunúť hlasovanie o tomto materiáli. 

 

Následne reagoval na predrečníka p. poslanec Kundrát, ktorý ho vyzval, aby predložil 

k predloženému návrhu pozmeňujúci návrh, ak má voči jeho obsahu výhrady. Uviedol,  

že materiál dostal p. prednosta aj p. starosta, a že nevie ovplyvniť postupy na úrade, aby 

právne oddelenie dostalo materiály na vyjadrenie. Podľa jeho názoru zriadením redakčnej 

rady sa zvýši transparentnosť a predíde sa problémom, ktoré môžu vzniknúť pri vydávaní 

časopisu.  

 

Predsedajúci uviedol, že materiál dostal včera o 16:01, a že nad ním sedel 5 hodín, aby si ho 

naštudoval a porovnal ho so vzorovými pravidlami, ktorými sa predkladateľ inšpiroval.  

 

Do diskusie sa zapojil p. prednosta, ktorý ozrejmil ako prebiehala spolupráca na tvorbe novín 

mestskej časti s poslancami v predchádzajúcom volebnom období, kedy sa obsahovej náplni 

venovala komisia kultúry a samotná predsedníčka kultúrnej komisie, povolaním učiteľka, 

kontrolovala gramatickú stránku. Do tvorby novín sa mohol zapojiť každý poslanec. Uviedol, 

že si nepamätá, že by v roku 2023 bola obsahová stránka spracovaných novín predmetom 

zasadnutia Komisie kultúry a podpory komunít. 

Do diskusie sa opätovne zapojil p. poslanec Weiss, ktorý uviedol, že sa predloženým 

materiálom chcú vyhnúť nedorozumeniam a to kto, čo poslal alebo neposlal by už teraz 

neriešil. 

 

Predsedajúci uviedol, že je potrebné komunikovať napríklad mailom a že nič nebránilo 

kritikom poslancom napísať vlastný článok a  ani za ostatný mesiac po kritike zaslaného 

vydania novín mestskej časti tak neurobili.  
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Na slová predsedajúceho reagoval s informáciou p. poslanec Kupec, ktorý je zároveň 

predsedom Komisia kultúry a podpory komunít, že ho nikto z miestneho úradu vo veci 

prípravy novín mestskej časti neoslovil a že ak časopis tvorí miestny úrad, mal by jeho znenie 

predložiť na zasadnutie Komisie kultúry a podpory komunít. Na záver uviedol, že je 

v poriadku inšpirovať sa lepšími a transparentnejšími a ak sú výhrady k samotnému návrhu 

zásad, navrhol aby materiál spoločne vylepšili. 

 

Následne reagoval p. poslanec Puškár, ktorý prítomným poslancom v diskusii navrhol 

prerušiť rokovanie o tomto bode. 

 

Do diskusie sa zapojila aj p. kontrolórka, ktorá sa vyjadrila, že aby bol štatút v súlade  

so zákonom a aby nemal chyby, mali by sa k nemu vyjadriť všetci kompetentní. 

Poznamenala, že schválenie vzniku redakčnej rady je jeden bod, doplňovanie členov 

redakčnej rady je tiež možné a schválenie štatútu redakčnej rady nemusí byť v tom istom 

bode. 

 

Na vystúpenia predrečníkov reagoval p. poslanec Kundrát, ktorý prečítal obsahovú náplň 

Komisie kultúry a podpory komunít a vyjadril sa, že z uvedeného nevyplýva povinnosť 

komisie zaoberať sa obsahom novín mestskej časti. 

 

Do diskusie sa zapojil p. poslanec Novák, ktorý navrhol, aby sa materiál poriadne preskúmal 

vzhľadom nato, čo bolo povedané. Poznamenal, že bývalí členovia komisie kultúry boli veľmi 

aktívni a že to vtedy fungovalo a preto si myslí, že to môže fungovať aj teraz. Odporučil, aby 

medzi sebou aktéri viac komunikovali. 

 

Pán poslanec Žiarny sa opýtal, či miestne zastupiteľstvo nemôže dať kompetenciu celej 

Komisii kultúry a podpory komunít. Zároveň sa opýtal, že ak je za vydanie zodpovedný 

štatutárny zástupca mestskej časti, tak či je redakčná rada poradným orgánom alebo bude mať 

kompetenciu rozhodovať o obsahu novín. 

 

Faktickou poznámkou reagoval predsedajúci, ktorý prečítal navrhovanú úpravu činností 

zodpovedného zamestnanca, ktoré sú uvedené v predloženom materiáli a že ten rozsah je taký 

obšírny, že je to práca pre dvoch zamestnancov. 

 

Do diskusie sa zapojila p. poslankyňa Košová, ktorá uviedla, že redakčná rada môže byť 

zložená z rôznych odborníkov a na PR má byť samostatný človek, ktorému by vedel pomôcť  

p. poslanec Kupec, ktorý má obrovské skúsenosti v oblasti PR a natáčaní videí.  

 

Predsedajúci požiadal o vyjadrenie vedúceho Oddelenia právneho a organizačných činností  

na názor a zároveň sa opýtal predkladateľa, či trvá na tom, aby bol materiál schválený alebo 

sa k materiálu vedia stretnúť a upraviť nedostatky, aby bol vytvorený materiál pre podmienky 

mestskej časti Košice-Sever.  

Na základe výzvy predsedajúceho vystúpil k prerokúvanej veci vedúci Oddelenia právneho 

a organizačných činností, ktorý uviedol, že z doteraz prednesených informácií je možné 

očakávať v prípade schválenia predložených zásad, že pán starosta uznesenie nepodpíše 

z dôvodu zásahu do jeho kompetencií najmä v oblasti pracovnoprávnych vzťahov. 
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Predkladateľ poďakoval za diskusiu a navrhol procedurálnym návrhom prerušiť rokovanie 

o tomto bode. 

Hlasovanie č. 15:  za – 10, proti – 1, zdržal sa – 0. 

Procedurálny návrh bol schválený. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

9.   Správa  o  činnosti  starostu  mestskej  časti  Košice-Sever  za  obdobie od 01.09.2023 

do 30.11.2023 – schválené presunutie bodu ako bod č. 3.1 

 

 

10. Harmonogram plánovaných zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sever na 1. polrok 2024 

 

Predsedajúci na úvod oboznámil prítomných so závermi zasadnutia Miestnej rady mestskej 

časti Košice-Sever, ktorá odporučila zmenu termínov zasadnutí s ohľadom na kolíziu so 

zasadnutím Mestského zastupiteľstva v Košiciach tak, že zasadnutia zastupiteľstva a miestnej 

rady navrhla uskutočniť o týždeň neskôr v termínoch:  

− miestna rada (pondelok) 18.3.2024 a 17.6.2024; 

− miestne zastupiteľstvo (streda) 20.3.2024 a 17.6.2024.  

− Následne predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto z prítomných neprihlásil. 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sever  

       berie na vedomie  

harmonogram plánovaných zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice Sever na 1. polrok 2024 

 

Hlasovanie č. 16:   za – 11,  proti – 0,  zdržal sa – 0.  

Uznesenie bolo prijaté. 

Prítomných pri hlasovaní bolo 11 poslancov. 

 

 

11. Interpelácie poslancov 

 

Žiaden z poslancov nepredniesol interpeláciu. 

 

 

12.   Rôzne  

 

Predsedajúci predniesol informáciu o prijatej organizačnej zmene na Miestnom úrade 

mestskej časti Košice-Sever od 18.12.2023 týkajúcej sa zníženia úväzku na Oddelení 

právnom a organizačných činností a zvýšením úväzku na úseku Kancelária starostu. Pán  

poslanec Weiss sa opýtal koľko zamestnancov má Miestny úrad mestskej časti Košice-Sever,  

na ktorú odpovedal prítomný prednosta Miestneho úradu mestskej časti Košice-Sever. 
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13.   Záver 

 

Predsedajúci poďakoval poslancom a ostatným prítomným za účasť na zasadnutí a doterajšiu 

spoluprácu, poprial pekné sviatky a ukončil VIII. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Sever.  

 

 

Košice, 28.12.2023 

 

Zapísal:  

 

Mgr. Dominik Karaffa 

zapisovateľ      - podpísané -    

                   ................................................... 

 

Zápisnicu overili: 

               

       - podpísané - 

Ing. Vladimír Vágási                                       ................................................... 

poslanec 

 

       - podpísané - 

Mgr. Zdenka Košová      ...................................................  

poslanec                                                                                                                        

  

Ing. Peter Luczy     - podpísané -     

prednosta MÚ                                                  ................................................... 

   

 

Ing. František Ténai, MBA    - podpísané - 

starosta       ................................................... 


